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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Bűnpártoló rendőrség?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Draskovics Tibor, igazságügyi és rendészeti miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Zuschlag János, volt MSZP-s országgyűlési képviselő , a Fiatal Baloldal elnöke, és 1 5
vádlott társa ellen indított büntetőügy során, az ügyészség az elsőrendű vádlottat és hét társát
bűnszervezetben elkövetett csalással vádolta meg.

A per során, a tanácsvezető bíró emlékeztette Lados István, harmadrendű vádlottat – Zuschlag
egykori titkárát – korábbi vallomására, mely szerint Zuschlag János tájékoztatta őt arról, mit
fognak tő le kérdezni a rendőrségen . „Bennem kialakult az a képzet a tanúkénti kihallgatáso m
után – vallotta Lados –, hogy valamilyen mögöttes információkkal rendelkezik Zuschlag
János, ugyanis ő előre mondta azt, hogy milyen kérdések kerülnek szóba a tanúkihallgatáso n
és ez valóban így is történt .” Zuschlag megnyugtatta Ladost, hogy a „Bács-Kiskun megyei
rendőrfőkapitánnyal egyeztetett” és csak két mellékkörülményre vonatkozóan tesznek fe l
kérdéseket neki .

Őri András, negyedrendű vádlott, az országgyűlési MSZP-frakció gyermek-, ifjúsági és sport -
munkacsoportjának volt alkalmazottja, az egyik tárgyalási nap során lejátszott
telefonbeszélgetésben arra kérte Zuschlagot, hogy beszéljen Lusztig Péter, volt MSZP- s
országgyűlési képviselő , egykori Baranya megyei rendőr-főkapitánnyal, az ügy elsimítása
érdekében .

A Zuschlag-csoport ellen még 2005-ben indult rend őri nyomozás nem jutott eredményr e
egészen addig, míg az ügyészség át nem vette az eljárás lefolytatását a rendőrségtő l . Lados



vallomásában, a rendőri eredménytelenséget azzal magyarázta, hogy főnöke „egyeztetett a
megyei rendőr főkapitánnyal. "

Mindezeken túl Zuschlag János nyomozás során tanúsított viselkedése – a tárgyaláson
elhangzottak alapján – egyértelművé teszi, hogy tudott a személye ellen folytatott titko s
adatgyűjtés tényéről is, ami joggal fogalmazza meg a gyanút, hogy az ügy nyomozásában rész t
vevő hatóságok részéről információ kiszivárogtatás történhetett .
Ezt sugallja a Nemzetbiztonsági Szakszolgálat főigazgatójának közleménye is, ami szerint a
lehallgatás tényérő l Zuschlag, az azt végző Szakszolgálattól nem szerezhetett tudomást .

Mindezek alapján tisztelettel kérdezem, a T . Miniszter Úrtól, hogy :

â Hogyan és milyen körülmények között szerezhetett tudomást Zuschlag János a
vele szemben elrendelt titkos adatgyűjtésróZ?

â Elrendelt-e vizsgálatot a rendőrség munkájával kapcsolatban felmerült
rendellenességek (információk kiszivárogtatása Zuschlaghoz) tisztázás a
érdekében?

Kérem, hogy válaszát az Országgyűlés ülésén kívül, - amennyiben lehetséges elektroniku s
formában is - írásban szíveskedjen megadni .
(Elektronikus címem : ervin .demeter(a~parlament.hu)

Budapest, 2008 . december 19 .

Tisztelettel :

Demeter Ervin
országgyűlési képviselő
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